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亲爱的会员， 

2015年月 6月 15日至 19 日的法兰克福 ACHEMA展会将是世界化学/化工/流程工业同仁的盛大聚会。将

近 4000家参展商，18万观众以及上百篇的专业报告将在这短短的 5天内就化学/化工/流程工业的新趋

势，新动向和新的研究成果进行交流展示。具体细节请查看 http://www.achema.de/en.html  

GCCCD 理事会为能让会员方便参观展会，与 EVONIK Industries AG (嬴创工业集团公司 www.evonik.com) 

合作,为会员提供免费参观票。并且在 17/18日为会员组织参观 EVONIK的展位 (9.2馆 D40，或 5.1馆

C17)。此外，17日中午 12:00在 Forum馆的 Panorama 厅 DECHEMA Ausstellungs-GmbH, 大会主办也将组织一个“China Lunch 

Reception“午餐会。感兴趣的会员可以参加。在展会期间也有很多地点提供工作机会。具体请查看网址. 
http://www.achema.de/en/events/career-and-recruiting.html 

由于展会规模非常大，展位繁多，为期 5天，为组织工作方便，请会员在 4月 20日之前申请前往 ACHEMA的日期，天数不限，

以便我们组织免费的入场票。 

如还有问题需要解答，请联系黄思年:huang@dechema.de, 069-7564276 

GCCCD 理事会 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Dear Members 

ACHEMA 2015 will be held on June 15th -19th in Frankfurt am Main. Around 4,000 exhibitors and 180,000 visitors have already regis-

tered for this upcoming event. It will be world forum for chemical, chemical engineering and the process industry to exchange the 

future trend, innovation and technology.  Details please find on the Achema website. http://www.achema.de/en.html 

For this year ACHEMA, GCCCD cooperates with Evonik Industries AG (www.evonik.com) to provide our GCCCD members free entrance 

tickets. On 17th and 18th of June, Evonik will offer our members a dedicated guide tour on their booth to give you an introduction about 

Evonik (Hall 9.2 D40, Hall 5.1 C17). For those who are interesting to get contact with Chinese companies, on 17th of June DECHEMA 

Ausstellungs-GmbH will host a “China Lunch Reception” in Forum, room Panorama at 12:00 am. If you are looking for a job opportunity, 

you can get information on following website about where you can visit in ACHEMA: http://www.achema.de/en/events/career-and-

recruiting.html 

ACHEMA 2015 is a large event with a lot of interesting programs. For a better organization, please register your planning visiting dates 
by 20th of April on the following website. 

If you have any question, please contact to Ms. Sinian Huang: huang@dechema.de , tel. 069-7564276 

Gesellschaft Chinesischer Chemiker und Chemieingenieure 
in der Bundesrepublik Deutschland e.V. 
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